



International Hydrological Programme
Programme hydrologique international
UNESCO, 1 rue Miollis, 75732 Paris Cedex 15, France
Tel: +33 1 45 68 40 01 | Fax: +33 1 45 68 58 11
Email: ihp@unesco.org
<http://www.unesco.org/water/ihp>

19th session of the IHP Intergovernmental Council
19e session du Conseil intergouvernemental du PHI
Paris, 5 – 9 July/juillet 2010

PRELIMINARY FORM FOR LIST OF PARTICIPANTS
FORMULAIRE PRELIMINAIRE EN VUE D'ETABLIR LA LISTE DES PARTICIPANTS

Persons expecting to participate in the 19th session of the IHP Intergovernmental Council are kindly requested to complete the form below and to return it to the Secretary IHP, UNESCO, 1 rue Miollis, 75732 Paris Cedex 15 – via mail, fax or email – **by 4 June 2010**. The information contained herein should be as complete as possible and will be reproduced in the provisional List of Participants to be prepared before the meeting. Nevertheless, it is the registration form, as filled in by the participants prior to the opening of the session, that will be considered as the best available information for use in the preparation of the final List of Participants.

Les personnes qui participeront à la 19e session du Conseil Intergouvernemental du PHI sont priées de remplir le formulaire ci-dessous et de le renvoyer au Secrétaire PHI, UNESCO, 1 rue Miollis, 75732 Paris Cedex 15 – par la poste, par fax ou par courrier électronique – avant le 4 juin 2010. Les renseignements donnés devront être aussi complets que possible, car ils serviront à l'établissement de la liste provisoire des participants avant la réunion. Néanmoins, c'est la fiche d'inscription, telle que remplie par le participant avant l'ouverture de la session, qui sera considérée comme meilleure source de renseignement pour la préparation de la liste finale des participants.

COUNTRY OR ORGANIZATION
PAYS OU ORGANISATION

NAME/NOM

TITLE/TITRE

OFFICIAL ADDRESS
ADRESSE OFFICIELLE

Tel:

Fax:

Email:

Head of Delegation
Chef de Délégation

Alternate
Suppléant

Representative
Représentant

Adviser
Conseiller

Working Language*
Langue de travail:

English
Anglais

French
Français

Spanish
Espagnol

Russian
Russe

Arabic
Arabe

Chinese
Chinois

* Indicate one only / *Indiquer une seule langue*